
 تصمیم به برگزاری 
دنيا حيدري
    گزارش

مس��ابقات ب��دون 
حضور تماشاگران 
در شرایطی که شیوع ویروس کرونا کشور را درگیر 
کرده، کمتری��ن کاری بود که مس��ئولان ورزش 
می توانستند انجام دهند. تصمیمی که البته مختص 
به یک تیم یا یک رشته خاص نبود و تمام رویدادهای 
ورزشی را شامل شد. با این حال بدون شک مسئولان 
تصمیم گیرنده تص��ورش را هم نمی کردند که این 
تلاش جزئی برای گام برداشتن در راستای سلامت 

جامعه تا چه اندازه می تواند حاشیه ساز شود.
  خاطی طلبکار!

برخورد سپاهانی ها اما از روز بازی با پرسپولیس 
تا به امروز به گونه ای اس��ت ک��ه جمله معروف 
قلعه نویی مقابل خبرنگاران را یادآور می ش��ود، 
زمانی که او در واکنش به ارسال دیرهنگام اسامی 
بازیکنان اس��تقلال به AFC بی هیچ دغدغه و 

نگرانی گفت فوقش جریمه می دهیم!
 نگاهی که به نظر می رسد به عدم حضور سپاهان 
در بازی مقابل پرسپولیس نیز وجود داشت که نه 
آن روز و نه بعد از آن، نه تنها هیچ یک از مسئولان 
این تیم را بر آن نداش��ته تا باب��ت این بی قانونی 
عذرخواهی کنند، بلکه زمین و زمان را هم مقصر 
می دانند که حاضر نش��دند به میدان بروند و در 
همین راستا نیز صراحتاً ادعا می کنند تیمی که 
در زمان قانونی بازی در زمین حاضر بوده مقصر 
است، نه میزبانی که با یک س��اعت و نیم تأخیر 
برای برگزاری بازی، آن هم نه با حضور در زمین 

بازی اعلام آمادگی کرده است!
   ادعاهای خلاف واقع 

دروغ خواندن صری��ح اظه��ارات فرمانده یگان 
ویژه در خصوص عدم تمایل س��پاهان به حضور 
در ورزشگاه مسئله مهم دیگری است که بدون 
تردید می تواند ادعاهای خلاف واقع و رد اظهارات 
نیروه��ای انتظامی که وظیف��ه برگزاری امنیت 
بازی ه��ا را دارند ب��اب کند. س��رهنگ نورعلی، 
فرمانده یگان ویژه استان اصفهان در واکنش به 
ادعای سپاهان مبنی بر خروج دیرهنگام از هتل 
به خاطر ازدحام تماش��اگران و حبس شدن این 
تیم در هتل، صراحتاً گف��ت: »نمی خواهم وارد 
مسائل حاشیه ای ش��وم، اما تا ساعت حدود 15 
روز یک ش��نبه هم تلاش  بر این بود تا این بازی 
برگزار نشود! از صبح آماده بودیم و اگر مسئولان 
باشگاه سپاهان اعلام می کردند که مقابل هتل 
مشکلی وجود دارد ما آنها را اسکورت می کردیم، 
اما نمی دانم به چه دلیل سپاهانی ها خروج شان 
از هتل را به تعویق انداختند. هیچگونه تعرضی 
از سوی هواداران س��پاهان به تیم نبوده است و 

بازیکنان این تیم بدون مشکل بیرون آمدند.«
س��رمربی زردپوش��ان اما صراحتاً صحبت های 
سردار یگان ویژه را خلاف واقع می خواند، درست 
مثل ادعایی که در خصوص حض��ور این تیم در 
زمین بازی و عدم حضور داوران مطرح شد و نوید 
مظفری آن را رد کرد: »داوران را تا ساعت 17:20 
نگه داشتم و این ادعا که داوران ساعت 17 رفتند، 
کذب است. نیم ساعت دومی را که مطرح می کنند 

در اختیار داور و مربوط به زمانی است که برای داور 
محرز شود دو تیم آماده بازی هستند، اما شرایط 
جوی یا عاملی دیگر باید رفع ش��ود، در حالی که 
ما با یک تیم طرف بودیم، نه دو تیم. دیدیم تیم 

دیگری در کار نیست و به رختکن رفتیم.«
   بدعت شوم

مهم ترین مسئله در تمرد سپاهان از قانون که بعد 
از تلاش های نافرجام این تیم ت��ا دقایقی قبل از 
شروع قانونی بازی به عدم حضور این تیم در زمین 
بازی و برگزار نشدن مصاف با پرسپولیس در هفته 
بیستم انجامید، بدعتی اس��ت که این بی قانونی 
گذاشت. سپاهانی ها ابایی ندارند از اینکه بگویند 
تا واپسین دقایق به دنبال لغو بازی بودند. در واقع 
زمانی که س��پاهان در ورزش��گاه حاضر شد هم 
مدیرعامل این تیم در پی گرفتن مجوز برای لغو 
بازی بود. اگرچه در این بین گاهی نیز گفته شد که 
به دلیل مسائل ملی حاضر به قبول برگزاری بازی 
شدند )هرچند که هرگز در زمین حاضر نشدند که 
بازی برگزار شود(، اما آیا بهانه نارضایتی هواداران 
از برگزاری بازی بدون تماش��اگر می تواند دلیل 
خوبی برای سر باز زدن سپاهان از حضور در زمین 
بازی باشد، وقتی این شرایط برای دیگر تیم های 

لیگ نیز به همین منوال بود؟ 
مهم تر از همه اینکه چه تضمینی وجود دارد بعد از 
این تیم ها و هوادارا ن شان با دست آویز قرار دادن 
بهانه های این چنینی به راهی نروند که سپاهان 
رفت و هر زمان که اوضاع بر وفق مرادشان نبود 

درصدد لغو بازی ها به این منوال نباشند؟

   چه برخوردی می شود؟
بدون شک اتفاقات و حاشیه های بازی برگزار نشده 
سپاهان-پرسپولیس، می تواند تبعات آسیایی هم 
داشته باش��د و AFC دیگر خیلی روی لیگ ایران 
که به س��ادگی بازی هایش طبق خواسته تیم ها و 
هواداران شان لغو می شود، حساب نمی کند. مگر آنکه 
فدراسیون فوتبال و کمیته انضباطی آن با رأیی قاطع، 
آب پاکی را روی دست همه بریزند که دیگر کسی 
به خود اجازه تمرد از قانون را ندهد. البته سپاهانی ها 
که کوچک ترین تقصیری را بابت این اتفاقات متوجه 
خود نمی دانند طی بیانیه ای مدعی شده اند مقامات 

انضباطی، هواداران را مأیوس نکنند!
ام��ا آقایان در کمیت��ه انضباطی هن��وز تصمیمی 
در خصوص افتض��اح رخ داده در هفته بیس��تم و 
طلب��کار بودن س��پاهانی ها نگرفتن��د و ابوالفضل 
حسن زاده محمدی، سرپرست کمیته انضباطی وعده 
هفته آینده را برای تصمیم گیری در این خصوص 
داده است: »ظرف یک هفته آینده با دریافت گزارش 
مربوط به بازی سپاهان و پرسپولیس تشکیل جلسه 
می دهیم و طبق مقررات بر اساس دفاعیات هر دو 
باشگاه و گزارش دفاعیات، تصمیم نهایی را خواهیم 
گرفت.« رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ هم 
پیشتر گفته بود که کمیته انضباطی درباره نتیجه 
دیدار سپاهان و پرسپولیس تصمیم گیری خواهد 
کرد. حالا بای��د دید کمیت��ه انضباطی تصمیمی 
می گیرد تا دیگر کس��ی اجازه تم��رد از قانون را به 
ذهنش راه ندهد یا به قول قلعه نویی سروته داستان 

فوقش با یک جریمه هم می آید!
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فريدون حسن

شيوا نوروزي

اشرف رامين

لیورپول دست نیافتنی تر از همیشه
فاصله 22 امتیازی لیورپول با منچسترس��یتی قرمزپوش��ان را یک گام 
دیگر به قهرمانی نزدیک تر کرد. تیم یورگن کلوپ با برتری 3 بر 2 مقابل 
وستهام خود را برای برگزاری جشن قهرمانی در جزیره آماده کرد. کسب 
هجدهمین پیروزی متوال��ی یک بار دیگر قدرت لیورپ��ول را به رخ رقبا 
کشید. سیتی در سال 2017 به این رکورد دست یافته بود و حالا قرمزها 
با رسیدن به این رکورد دست نیافتنی تر از همیشه شده اند. علاوه بر این 
رکورد 21 برد متوالی خارج از خانه هم به نام لیورپول ثبت شده است و 
آنها در این فصل از 108 امتیاز ممکن 106 امتیاز اندوخته اند. این یعنی 
اینکه رقیبی برای قرمزهای مرسی ساید وجود ندارد و از هم اکنون جام را 
باید تقدیم لیورپول کرد. سرمربی لیورپول در توضیح برد تیمش گفت: 
»از سبکی که بازی را آغاز کردیم رضایت داشتم. گل اول ما فوق العاده بود، 
اما در ادامه روی توپ های دوم عملکرد خوبی نداشتیم. در دقایقی از بازی 
نتوانستیم بازی خودمان را ارائه دهیم و این باعث شد وستهام احساس 
بهتری پیدا کند. ما در نیمه اول در برخی موارد صبرمان را از دست دادیم، 
آنها در همین حین موفق شدند گل دوم را به ثمر برسانند و من بعداً باید 
مرور کنم که چگونه این اتفاق رخ داد. بعد از دریافت گل دوم مجبور شدیم 
آرامش مان را حفظ کنیم. ش��اید تمام گل هایی که وارد دروازه وستهام 
کردیم، کمی عجیب بود و بهترین گلی که به ثمر رساندیم هم مورد قبول 
واقع نشد. این به نوعی سبکی بود که ما واقعاً به دنبال اجرای آن بودیم. 
اگرچه به نظر می رسید سادیو مانه هنگام گلزنی کمی در آفساید قرار دارد، 
اما ما فشارمان را حفظ کردیم و این همان چیزی بود که باعث شد مقابل 

وستهام موفق به کسب سه امتیاز بازی شویم و این اتفاقی ویژه بود.«

 باخت و جريمه سنگین غیبت از بازي 
در دربي مصر

نه اش���تباه نک��نید، اینها پرسپولیسي هاي منتظر سپاهان نیستند. اینها 
بازیکنان الاهلي مصر هس��تند که منتظر رقیب دیرینه شان الزمالک براي 
شروع دربي فوتبال مصر مانده اند. الزمالک بنا بر دلایلي دیر به ورزشگاه رسید، 
اما آنچه برخلاف بازي سپاهان و پرسپولیس در مصر اتفاق افتاد، این بود که 
داور این بازی بعد از 30 دقیقه طبق قوانین بین المللی رأی به عدم برگزاری 
بازی و برنده شدن الاهلی داد. نتیجه ای که می توانست سرنوشت قهرمانی این 
فصل را تغییر دهد. جالب اینکه فدراسیون فوتبال مصر بعد از مشخص شدن 
واهي بودن ادعاي تیم الزمالک براي دیر رسیدن به ورزشگاه، علاوه بر تأیید 
حکم داور مسابقه، الزمالک را از سه بازی خانگی محروم و 100 هزار پوند مصر 
نیز جریمه کرد. اتفاقي که با توجه به فرافکني هاي باشگاه سپاهان بعید است 

رخ دهد و حالا حالاها باید منتظر به وقوع پیوستن آن باشیم.

به سلامت بازيکنان  اهمیت بدهید

AFCتعويق لیگ قهرمانان در دستور کار
با شیوع ویروس       حاشيه
کرون��ا در غرب 
آسیا احتمال لغو هفته سوم لیگ قهرمانان قاره 
کهن قوت گرفته اس��ت. در حالی که برخی از 
کشورها سعی در پنهان کاری داشتند حالا خبر 
می رسد که در کشورهای عربس��تان، عراق و 
امارات نیز گزارش هایی از ابتلا به این بیماری 
منتشر شده است. پس از آنکه کویت از میزبانی 
دیدار پرسپولیس – التعاون عربستان انصراف 

داد، مسئولان التعاون نیز خواستار لغو این بازی 
شده اند. علاوه بر پرسپولیس، استقلال، سپاهان 
و ش��هرخودرو نیز باید مقابل رقبای شان و در 
زمین حریفان به میدان بروند. کنفدراس��یون 
فوتبال آس��یا دیدار نماینده کویت با عمان در 
AFC کاپ را نیز لغو کرده اس��ت. البته هنوز 
تصمی��م قطع��ی در خصوص لغ��و  بازی های 
تیم های غرب قاره در این هفته لیگ قهرمانان 

گرفته نشده است.

تیم های ورزشی کشورمان برای      بازتاب
حض��ور در رقابت ه��ای انتخابی 
المپیک ملزم به گرفتن گواهی سلامت هستند. ویروس کرونا با تحت 
تأثیر قرار دادن کشورهای زیادی برگزاری بسیاری از مسابقات ورزشی 
را با مشکل مواجه کرده است. از یک سو لغو رقابت ها و از سوی دیگر 
کنترل سلامتی ورزشکاران مسابقات انتخابی المپیک 2020 را به 
حاشیه کشانده است. تیم های  ملی کشورمان نیز در چند رشته مختلف 
برای گرفتن سهمیه این بازی ها باید به مصاف حریفان بروند. تیم ملی 
بوکس دیروز پس از گرفتن گواهی س��لامت به اردن اعزام شد تا در 
رقابت های انتخابی المپیک به میدان برود. نصرالله سجادی، سرپرست 
کاروان ورزشی ایران در المپیک توکیو در گفت وگو با مهر شرایط اعزام 
ورزشکاران کشورمان در رقابت های انتخابی را اینگونه تشریح کرد: 
»اکثر پروازها به محل برگزاری مسابقات کسب سهمیه از طریق امارات 
و قطر انجام می شود. در این زمینه هم هیچ مشکلی وجود ندارد. در کل 
کشورهای مورد نظر ورود به خاک خود را ممنوع کرده اند، اما برای 

ترانزیت مشکلی نیست. کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش همراه 
فدراسیون ها و تیم های شان هستند. جای هیچ نگرانی نیست و مشکلی 
هم برای کسب سهمیه وجود ندارد.« با این حال تیم ملی کشتی برای 
حضور به موقع در رقابت های انتخابی با مش��کلاتی مواجه اس��ت؛ 
آزادکاران و فرنگی کاران کشورمان برای تصاحب سهمیه های باقی 
مانده فروردین ماه باید در بیشکک قرقیزستان روی تشک بروند. از آنجا 
که این اولین مرحله گزینشی المپیک در قاره کهن است، تیم کشتی 
ایران باید با حداکثر نفرات به جنگ رقبا برود. ضمن اینکه در رشته آزاد 
هنوز هیچ سهمیه ای نگرفته ایم، اما این روزها دغدغه اصلی چگونگی 
اعزام تیم به بیشکک است. بسته شدن مرزهای زمینی و هوایی از سوی 
برخی کشورهای همسایه نگرانی هایی را ایجاد کرده است. برپایی اردو 
پیش از این رقابت ها در کشوری دیگر و پس از آن اعزام به قرقیزستان 
یکی از راه های مطرح شده برای حل این مشکل است. البته فدراسیون 
کشتی هنوز نظر قطعی خود را در این زمینه اعلام نکرده و در فرصت 

باقی مانده باید تکلیف تیم های ملی کشتی مشخص شود.

 حضور ورزشکاران ايرانی 
در رقابت های انتخابی با گواهی سلامت

فرهاد مجیدی به تصمیمات مسئولان       چهره
س��ازمان لیگ در خص��وص برگزاری 
بازی ها اعتراض کرد. مسابقات لیگ برتر فوتبال به رغم شیوع کرونا 
لغو نشده و طبق اعلام مسئولان سازمان لیگ این بازی ها تحت هر 
شرایطی بدون حضور تماشاگران برگزار می شوند. سرمربی استقلال 
روز گذشته نس��بت به این تصمیم واکنش تندی نشان داد: »باید از 
تصمیم گیرنده ها پرسید چه اتفاقی باید رخ دهد تا مسئولان به فکر 
س��لامتی بازیکنان و مربیان بیفتند؟ ما جانمان را از سر راه 
آورده ایم یا اینکه ضدویروس هستیم؟! مگر بازی های لیگ 
ایتالیا لغو نشده است؟ آنها کمتر از ما به فکر بهداشت و 
سلامتی شان هستند؟ آیا فرودگاه ها، اتوبوس ها، هتل ها 
همگی پاک و ضدویروس هستند که ما باید به خاطر 
چند بازی سفر کنیم؟ چرا موضوع به این سادگی را 
درک نمی کنند؟ ارزش جان انسان ها از فوتبال و لیگ 
برتر و لیگ قهرمانان آسیا خیلی خیلی بیشتر است. 
به عنوان یک عضو از جامعه فوتبال می خواهم که 
به س��لامتی بازیکنان، مربیان، داوران و سایر 
مسئولان اهمیت بدهند. با این حجم از نگرانی 
خانواده های بازیکنان نمی توان سفر کرد. با 
اضطراب، اس��ترس و ترس ب��ه خاطر این 
ویروس حتی خطر مصدومیت بازیکنان 
بیشتر می شود.  نمی دانم چرا این مسائل 

در نظر گرفته نمی شود.«

تمرد از قانون باب نشود!
نگاه فوتبال به کمیته انضباطی برای برخورد قاطع

انتخابات از يادمان نرود
در روزهایي که تمام هوش و حواس و نگاه رسانه هاي ورزشي از خبرگزاري ها 
گرفته تا مطبوعات و رسانه هاي دیداري و شنیداري متوجه اتفاقات بازي 
انجام نشده سپاهان و پرسپولیس است و همه منتظر تصمیم گیري  نهایي 
کمیته انضباطي در این خصوص هستند، فوتبال ایران لحظه به لحظه به 

یکي از روزهاي حساس و تأثیرگذار خود نزدیک و نزدیک تر مي شود.
25 اسفند ماه قرار اس��ت انتخابات ریاست فدراس��یون فوتبال برگزار 
شود. مسئله بسیار مهمي که تا بعدازظهر یک شنبه موضوع اصلي تمام 
رسانه هاي ورزشي کش��ور بود. اهمیت موضوع به حدي است که طي 
هفته اي که گذشت، رسانه ها از جنبه هاي مختلف به تحلیل و بررسي 
شرایط پرداختند. از اعتراض به حضور بازنشسته ها گرفته تا بحث تعویق 

انتخابات و وارد شدن وزارت ورزش به این موضوع، اما...
اما بعدازظهر یک شنبه حاشیه هاي بازي سپاهان و پرسپولیس به صورت 
کلي مسئله انتخابات فدراس��یون فوتبال را کنار زد، به گونه اي که طي 
روزهاي گذش��ته کوچک ترین خبري در خصوص این موضوع دیده و 

شنیده نشده و این یعني خطر!
خطر از این بابت که تیمي که اکنون تمام اختیارات فوتبال کشور را در 
فدراسیون برعهده دارد و وارث فدراس��یون مثلًا پنج ستاره مهدي تاج 
است، مي تواند با استفاده از این فضاي به وجود آمده به ادامه تلاش هاي 
خود براي مهندس��ي کردن انتخابات فوتب��ال و در نهایت بیرون آمدن 
نام کس��ي که آنها مي خواهند، بینجام��د. هرچند که هن��وز نام تأیید 
صلاحیت شده ها اعلام نشده و مي توان امیدوار بود که نهادهاي نظارتي 
با تصمیم گیري درست جلوي ورود برخي را در انتخابات بگیرند، اما به هر 
حال نباید از این غافل بود که برخي تصمیم به ماندن در فوتبال دارند و 
نمي خواهند به این راحتي میدان را به بقیه واگذار کنند. برخي که ثمره 
ماندن شان در فوتبال جز تحریم و تحقیر براي فوتبال ایران چیزي نداشته، 

ولي با وقاحت تمام فدراسیون شان را پنج ستاره عنوان مي کنند.
این روزها خبر مي رسد که حسین قریب گزینه وزارت ورزش براي تصدي 
ریاست فدراسیون تصمیم به کناره گیري دارد. وي که پیش از این هم شنیده 
مي شد درخواست انصراف داده حالا جدي تر به رفتن فکر مي کند تا وزارت 
عملاً در برابر فدراسیون نشینان خلع سلاح شود و به اجبار رو به گزینه دوم خود 
بیاورد. گزینه اي که به هیچ عنوان در حد و اندازه مدیریت فوتبال کشور نیست 
و سپردن فوتبال به دست او، یعني نابودي این رشته که امروز اسیر بحران هاي 

داخلي و بین المللي ریز و درشت شده و کاري هم از دست کسي بر نمي آید.
بازي سپاهان و پرسپولیس برگزار نشد، تمام. حالا کمیته انضباطي است و 
حکمي که می دهد. البته که صدور هر حکمي مساوي است با جار و جنجالي 
تازه در سطح رسانه هاي کشور، یعني دور ش��دن دوباره از فضاي انتخابات 
ریاست فدراسیون و دادن فرصت دوباره به برخی براي فراهم کردن فضا به سود 
خود. بنابراین به نظر مي رسد امروز مهم ترین مسئله مورد توجه رسانه هاي 
ورزشي باید بحث انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال باشد، فدراسیوني که 
رویداد بزرگ رقابت هاي انتخابي جام جهاني را در پیش دارد. رقابت هایي که 
موقعیت خوبي در آن نداریم و اگر به س��ومین صعود متوالي به جام جهاني 
مي اندیشیم باید با مدیریت قوي و درس��ت به استقبال مرحله برگشت آن 
برویم و این محقق نمي شود مگر با پرهیز از حواشي بیهوده و به فکر انتخاب 

یک رئیس از جنس فوتبال بودن که کاربلد و کاردان هم باشد.
موضوع مهم فراموش نشود؛ فوتبال در تمامي این سال ها اسیر چنین حواشي ریز 
و درشتی بوده که شاید برخي از آنها نیز تعمدي باشد براي منحرف کردن افکار 
عمومي، پس وظیفه رسانه اي حکم مي کند که امروز به مهم ترین مسئله فوتبال 

کشور، یعني انتخاب ریاست فدراسیون بپردازیم و از حاشیه پرهیز کنیم.

یوونتوس به قهرمانی می اندیشد
غلبه بر سیتی رمز بازگشت رئال به آرامش

رئال مادرید با شکست منچسترس��یتی بحران را پشت سر می گذارد. 
دور رفت مرحله یک هش��تم نهایی لیگ قهرمانان اروپا امشب به پایان 
می رسد؛ یک بازی حساس در برنابئو انجام می شود و لیون فرانسه نیز 

پذیرای یوونتوس مدعی است. 
    

کابوس ناکامی روی سر رئال مادرید است؛ تیم زین الدین زیدان شرایط خوبی 
ندارد. آنها تا هفته پیش از صدرنشینی لالیگا لذت می بردند و از اینکه بارسلونا 
را کنار زده  بودند به خود می بالیدند، اما اوضاع آنگونه که تصور می کردند پیش 
نرفت تا دوباره به رده دوم سقوط کنند. کهکشانی ها دو هفته کابوس وار را 
پشت سر گذاشته اند؛ تساوی با سلتاویگو و بعد از آن هم باخت غیرمنتظره 
به لوانته. این روند باعث شد یک بار دیگر انتقادها از زیدان و بازیکنانش بالا 
بگیرد. ضعف در گلزنی و پر نکردن جای خالی کریس رونالدو از مهم ترین 
انتقادهای مطرح شده به کادر فنی رئال است. با وجود اینکه رئالی ها با اتلتیکو 
10 امتیاز فاصله دارند، فاصله دو امتیازی شان با صدر جدول خشم هواداران 
را در پی داشته اس��ت. مصدومیت ادن هازارد را نیز باید به تیره روزی های 
قوهای سفید اضافه کرد. علاوه بر این ال کلاسیکوی برگشت هم در پیش 
است. تنها نکته مثبتی که رئالی ها می توانند روی آن تکیه کنند رکورد خوب 
زیدان در بازی های مرحله حذفی است. سرمربی فرانسوی تاکنون در هیچ 
کدام از بازی های دور حذفی لیگ قهرمانان شکست نخورده است. زیزو در 
آخرین اظهارنظرش از اعتماد به بازیکنانش گفت و اینکه در فوتبال هیچ 
مسئله ای او را نگران نمی کند. قهرمان سه دوره متوالی اروپا برای حفظ رکورد 

شکست ناپذیری اش نباید مقابل تیم پپ گواردیولا کوتاه بیاید. 
20 سال پیش و در مصاف تیم های ملی فرانسه و اسپانیا در یورو 2000 زیدان 
و گواردیولا در قالب تیم های کشورشان رودرروی هم قرار گرفتند و خروس ها 
با گلزنی زیزو به پیروزی رسیدند و در نهایت فاتح اروپا شدند. رویارویی دوباره 
پپ و زیدان حساس ترین دیدار مرحله یک هش��تم نهایی لیگ قهرمانان 
محسوب می شود. منچسترسیتی هم شرایط خاص خود را دارد؛ آنها به تازگی 
با حکم یوفا به مدت دو فصل از حضور در اروپا محروم شده اند و این محرومیت 
برای تیم متمول و ولخرجی مثل سیتی یعنی فاجعه. اگرچه سران باشگاه 
انگلیسی کماکان به تغییر نظر اتحادیه فوتبال اروپا امیدوارند، اما آینده این 
تیم برای حضور در لیگ قهرمانان در هاله ای از ابهام قرار دارد. جدای از این 
رأی صادر شده وضعیت من سیتی در لیگ جزیره را هم متزلزل کرده است. 
تیم دوم لیگ انگلیس خطر حذف و سقوط به دسته پایین تر را هم احساس 
می کند. فاصله بسیار زیاد لیورپول نسبت به س��یتی و بقیه عملًا قهرمان 
جزیره را مشخص کرده، ولی رسیدن به نایب قهرمانی می تواند اوج آرزوهای 
آبی ها در این فصل باشد. گواردیولا قبل از بازی با رئال با اشاره به تجربه بالای 
حریف گفت: »من رئال مادرید را به شدت تحسین می کنم. بازیکنان این تیم 
بارها در فینال لیگ قهرمانان بازی کرده اند و نمی دانم هر کدام از آنها چند بار 
جام قهرمانی را بالای سر برده  اند، اما در تیم ما شاید فقط کلودیو براوو باشد 
که قهرمانی در چمپیونزلیگ را تجربه کرده است. ما بازیکنان زیادی نداریم 
که قهرمانی در این رقابت ها را تجربه کرده باشند، ولی باید برای قهرمانی در 
این تورنمنت اشتیاق زیاد داشته باش��یم. باید در 180 دقیقه دیدار با رئال 
خودمان باشیم و به چیز دیگری فکر نکنیم، چون یا برنده می شویم یا شکست 

می خوریم. این برای ما یک سنگ محک بسیار جدی و بزرگ است.«
    

دومین نبرد امشب به میزبانی لیون برگزار می شود؛ تیم فرانسوی به سختی از 
مرحله گروهی بالا آمد و صعود به یک هشتم نهایی برای آنها افتخاری بزرگ 
اس��ت. با این حال بازیکنان لیون به خوبی حساسیت حضور در این مرحله را 
درک کرده اند و به سادگی این فرصت را از دست نمی دهند. منتها رویارویی 
با یوونتوس از عهده هر تیمی برنمی آید. اگرچه راه راه پوش��ان همچنان رتبه 
اول سری آ در اختیارشان است، ولی لاتزیو در یک قدمی این تیم قرار دارد و با 
کوچک ترین سهل انگاری یووه به رده دوم سقوط می کند. کریس رونالدو با 21 
گل زده همچنان امید اول و آخر یوونتوس است. ساری، سرمربی یووه هدف 
تیمش را قهرمانی در اروپا خواند: »هدف ما باید لیگ قهرمانان و اسکودتو باشد 
که یک رؤیا محسوب می شود. خوب است که در زندگی بعضی اوقات رؤیاهای 
خود را دنبال کنید. فصل گذشته با چلسی در 13 بازی به پیروزی رسیدیم و تنها 
دو تساوی کسب کردیم، اما در مقطعی تا نزدیک حذف شدن نیز پیش رفتیم. 

این خاصیت بازی های حذفی است و باید کمی هم خوش شانس باشیم.«

تأيید طلاي المپیک قاسمي
به دنبال مثبت شدن تست دوپینگ نفرات اول و دوم مسابقات کشتی آزاد در 
وزن 120 کیلوگرم بازی های المپیک 2012 لندن، عنوان نخست بازی ها به 
کمیل قاسمی نماینده کشورمان رسید که با پیگیری های کمیته ملی المپیک 
ایران در خصوص جابه جایی در رده بندیIOC  با تأکید بر انجام آزمایشات 
مجدد از نمونه آزمای��ش بازی های المپیک لن��دن 2012 و زمان بر بودن 
اعلام نتایج این آزمایشات، تصویب این مهم را منوط به تأیید هیئت اجرایی

IOC  در سال آتی اعلام کرد. کمیل قاسمی در رقابت های کشتی آزاد وزن 
120کیلوگرم موفق به کسب مدال برنز شده بود که با مثبت اعلام شدن تست 

دوپینگ نفرات اول و دوم، رنگ مدال وی به طلا تغییر خواهد یافت.

به کمبود ها عادت کرده ايم
نجمه خدمتي، بانوي تیراندازي کش��ورمان با اشاره به عملکرد خوبش 
در مس��ابقات تیراندازي دانمارک گفت: »با توجه به فرصت کمی که تا  
شروع المپیک باقی مانده باید به شکل بهتری تمرینات را دنبال کنم تا 
رکوردهایم را افزایش دهم و بتوانم فینالیست المپیک شوم. ما دیگر به 
کمبودها عادت کرده ایم و بدون توجه به این مس��ئله در هر مسابقه ای 

تلاش می کنیم  تا بهترین  اتفاقات را برای رشته تیراندازی رقم بزنیم.«

آغاز تمرينات کاراته کاها در اتريش
سومین مرحله از رقابت های لیگ جهانی موس��وم به کاراته وان با حضور 
کاراته کاهایی از 88 کشور جهان به مدت س��ه روز و به میزبانی اتریش در 
سالزبورگ برگزار می شود. اعضای تیم ملی ایران که در دو گروه طی روزهای 
شنبه و یک شنبه راهی اتریش شده بودند، عصر سه شنبه  از وین به سالزبورگ 
رفتند و در هتل »سالزبورگ« مستقر شدند و از صبح دیروز تمرینات خود 
را آغاز کردند. بر اس��اس برنامه اعلام شده جلسه قرعه کشی و فنی مربیان 
پنج شنبه برگزار می شود و مسابقات روز جمعه نهم اسفندماه از ساعت ۹ صبح 

به وقت محلی با مسابقات کاتای انفرادی زنان و تیمی مردان آغاز می شود.
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